

Zhilong Liang 梁智龙

Zhilong Liang, born in Baotou City, 1975. Working at art & design Academy, BIGC(Beijing Institute of Graphic Communication in China) from 2005. Associated professor. Postgraduate tutor .A member of Chinese art Association(ACC). PhD candidate in School of Fine Arts, Tsinghua University. 1997 Graduated in Art Academy in IMNU (inner Mongolia Normal University, China). Received B.D. 2005Graduated in Art Academy in BCNU (Beijing Capital Normal University, China). Received M.D. 2008 Researched Scholar in CAFA (Center Academy of Fine Art in China) . 2010 Short exchanged & studied in Ingra Kilos University in Cambridge, UK. 2011 Researched project in Art Academy in Tsinghai University . 2012 Exchanged artist residential project in Salzburg, Austria. 2018 Visiting Scholar in Prague School of Art, Design and Architecture (UMBRUM) ,Czech Republic.

梁智龙,男,1975年生于内蒙包头。现为北京印刷学院设计艺术学院,副教授,硕士研究生导师;中国美术家协会会员;中国油画学会会员;70油画公社社员。清华大学美术学院在读博士。2005毕业于首都师范大学,获硕士学位;2008中央美术学院访问学者;2010短期研修于英国剑桥安吉利亚 鲁金斯大学;2011清华大学美术学院高级访问学者;2012完成奥地利驻地艺术家交流项目;2018入选第十批中国中青年美术家海外研修计划,布拉格艺术设计与建筑大学访问学者。



David Hocney 大卫 霍克尼



Francis Bacon 弗朗西斯·培根



Rainer Rilke 赖内·里尔克



Osip Mandelshtam 🏠 曼德尔斯塔姆



Michel Foucault 🏠 米歇尔·福柯



TLouise Bourgeois 路易丝·布尔乔亚







Ludwig Wittgenstein 维特根斯坦

